ANNOUNCEMENT ON THE NOMINATIONS FOR BOARD MEMBERSHIP OF REEM FINANCE PJSC PRIVATE JOINT STOCK COMPANY

(the "Company")

The Company's Board of Directors is honored to announce to all shareholders that the nominations for the membership of the Board of Directors will be open from Friday 05th April 2024 to Monday 15th April 2024. Any shareholder/ person who wishes to nominate himself/herself to the Board of Directors membership and meets the conditions for nomination to the Board of Directors membership may apply to the Company's Board of Directors in the Company's head office located at: Al Bateen Area, C2 Building, floor 18, P.O. Box 111422, Emirate of Abu Dhabi, UAE. The application must enclose a brief resume of the applicant and the membership type he/she is nominating for (Executive, Non-Executive, or Independent Member)

General Requirements:

- 1. The number of members to be elected to the Board of Directors is (5) members.
- The nomination for membership of the Board of Directors will be open for ten days from the date of this announcement, pursuant to Article (13) of Ministerial Decision No. 539 of 2017 Concerning the Regulations of Private Joint-Stock Companies Governed by the Commercial Companies Law.
- Nominees for the Board of Directors shall meet the requirements provided for in Article (14) of Ministerial Decision No. 539 of 2017 Concerning the Regulations of Private Joint-Stock Companies Governed by the Commercial Companies Law.
- 4. The application for nomination shall be accompanied by the following documents:
 - The candidate's curriculum vitae, indicating work experience, education and the membership type he/she is nominating for (Executive, Non-Executive or Independent Member).
 - An undertaking to comply with the Companies Law, the decisions issued in implementation thereof and the Company's articles of association and that he/she will use the care of a wise person in assuming his job duties.
 - A statement of the names of the companies and establishments he/she works for or holds a board position, as well as any activity he/she directly or indirectly conducts and competes with the Company.
 - In case of the representative of a legal person, a formal letter issued by such legal person shall be submitted specifying its representatives who will run for Board membership.
- 5. After the nomination is closed, the candidate may not relinquish his candidature to another person.
- The Company will post the names of the candidates and their candidacy details on the AGM's website (https://www.smartagm.ae) on Monday, 15th April 2024.
- Upon the expiry of the nomination period, the Company will provide the list of nominees to the Ministry of Economy.

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة لشركة ريم للتمويل ش م

<u>خ شركة مساهمة خاصة</u>

(" الشركة")

يتشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة، وذلك خلال الفترة من يوم الجمعة الموافق 20-4-2020م إلى يوم الإثنين الموافق 25-60-2024م. لكل شخص\ مساهم توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه\ نفسها لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به\ تتقدم به إلى إدارة الشركة في مقر ها الرئيسي الكائن في شارع البطين، مبنى ج 2، الطابق 18، صندوق بريد111422 ، إمارة أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة، و على أن يرفق\ ترفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمة وصفة العضوية التي يرغب\ ترغب في ترشيح نفسه انفسها على أساسها (عضو تنفيذي\ عضو غير تنفيذي \عضو مستقل.)

شروط عامة

- عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة (5) أعضاء.
- سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحا لمدة عشرة أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقا لأحكام المادة 13 من القرار الوزاري رقم 539 لسنة 2017 بشأن ضوابط الشركات المساهمة الخاصة المنفذة لأحكام قانون الشركات التجارية.
- يشترط فيمن يرشح نفسه\ ترشح نفسها لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليه\ عليها الشروط الواردة في المادة رقم 14 من القرار الوزاري رقم 539 لسنة 2017 بشأن ضوابط الشركات المساهمة الخاصة المنفذة لأحكام قانون الشركات التجارية.
 - أن يرفق بطلب الترشيح المستندات التالية:
- السيرة الذاتية موضحا بها الخبرات العلمية والمؤهل العلمي والصفة التي يرغب في ترشيح نفسه نفسها \على أساسها (عضو تنفيذي \عضو غير تنفيذي\ عضو مستقل.)
- إقرار بالتزامه\ بالتزامها بأحكام قانون الشركات والقرارات المنفذة له والنظام الأساسي للشركة وأنه\ أنها سوف يبذل \تبذل عناية الشخص الحريص في أداء عمله \عملها.
- بيان بأسماء الشركات والمؤسسات التي يزاول \تزاول العمل فيها أو يشغل \تشغل عضوية مجالس إدارتها وكذلك أي عمل يقوم به\ تقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل منافسة للشركة.
- في حال ممثلي الشخص الاعتباري يتعين ارفق كتاب رسمي من الشخص الاعتباري محدد في أسماء ممثليه المرشحين لعضوية مجلس الإدارة.
 - 5. لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
- ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح في الموقع الخاص للجمعية العمومية (www.smartagm.ae) يوم الإثنين تاريخ 15-4-2024م.

7- سيتم موافاة وزارة الاقتصاد بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

د. صالح الهاشمى-رئيس مجلس الإدارة Dr. Saleh Al Hashemi- Chairman